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„Zsonglőrködés a tejkvótával?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József miniszter úrhoz . Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban Békés megyei választókerületem több településéről kerestek fel
tejtermeléssel foglakozó gazdálkodók, az alábbi problémával :
A megyében sok tejtermelő választja azt az utat, hogy az általuk megtermelt tejet saját maguk
árusítják. Ehhez a Kormány rendelkezése alapján tejkvótát kell igényelniük, máskülönben
legálisan nem értékesíthetik a tejet .
A Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium erre fel is hívta az érintettek figyelmét,
többek között a Kistermelők Lapja, 2005 . decemberi számában. Akik elolvasták a lapot azt is
megtudhatták, hogy aki a kvóta megvásárlását elmulasztja, komoly büntetéssel kell
szembenéznie .
Figyelemre méltó, hogy a rendelet kihirdetése előtti 25 ft+áfa/kg-os ár érvényességének
idején, meglepő módon szinte minden pályázatot elutasítottak . Ugyanezek a gazdák,
ugyanazzal a pályázattal már könnyen nyertek a rendelet kihirdetése után, amikor Őnök,
gavallérosan 40 ft+áfa/kg-ra emelték a tejkvóta árát .
Mindezek után szerintem nem is lepődtek meg azon, hogy vajmi kevesen pályáztak a
megdrágított második körben .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mi az oka ennek az egyenesnek egyáltalán nem nevezhető, a becsületesen időben pályázó
gazdának hátrányt jelentő üzletpolitikának?

Hány gazdálkodónak adtak el tejkvótát az alacsonyabb 25 és hánynak a felemelt 40 forintos
áron?

Tisztelettel várom válaszát .
Békés, 2006. december 11 .

Erdős Norbert
országgyűlés képviselő
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